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§ 1 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 2 Val av justerare och tid för justering 

Ordförande Kerstin Järneberg och ledamot Lars Jonsson utsågs 

att justera protokollet torsdagen den 7 april. 

 

§ 3 Anmälan av protokollet från förra mötet 

Protokollet från rådets möte den 29 februari anmäldes och lades 

till handlingarna. 

 

§ 4 Dagens gäst 1: Lena Tengvall, projektledare  

Enheten för hälso-sjukvårdsinsatser i LSS-

verksamheter, LSS-hälsan 

LSS-hälsan startade 2015 i oktober. De ska ge hälso- sjukvårds 

service till gruppbostäder, daglig verksamhet och 

servicebostäder. LSS- hälsan drivs i projekt i två år. Insatsen ges 

enbart till personer med funktionsnedsättning och har en insats 

om beslut i Stockholms stad. 

Läkarinsatserna är kvar inom landstinget, så brukare beställer 

fortfarande läkartid på så kallade sin vårdcentral. Även 

specialistvård är kvar i landstinget. Habiliteringsinsatser ges för 

vardagsbruk. 

När LSS-hälsan startade så anställdes 15 sjuksköterskor, 1 MAS 

(medicinsk ansvarig sjuksköterska) och 8 fysioterapeuter. Detta 

har inte räckt till utan de har behövt anlitat bemanningsföretag för 

att uppfylla åtaganden. Nu har de anställt så nu finns 19 

sjuksköterskor, 1 samordnare och 1 dokumentationsansvarig plus 

MAS och fysioterapeuterna. Från mitten av april kommer LSS-

hälsan att vara fulltalig och behöver då inte bemanningsföretag 

längre. 

 

§ 5 Dagens gäst 2: Funktionshinderinspektörerna 

Inspektörerna gick igenom sin årsrapport 2015. Årsrapporten 

omfattar granskning 12 och 13, uppföljning av granskning 12 

samt en analys. 

Bilaga 1 

 



Farsta stadsdelsnämnd 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Protokoll 

2016-04-04 

Sida 3 (5)  

 

 

 

Justerarnas signaturer 

 

 

§ 6 Ärenden till nämndsammanträdet den 14 april 

2016 

Ärende nr 2: Underlag för budget 2017 med inriktning för 2018 

och 2019 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 9: Ett otryggt Farsta 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 11: Ny parkplan för Farsta stadsdelsområde 

Rådet påtalar att det är viktigt att hänsyn tas till alla grupper med 

funktionsnedsättning. 

 

Ärende nr 12: Utegym och grillhus på Farstanäset 

Rådet påtalar att det är viktigt att hänsyn tas till alla grupper med 

funktionsnedsättning. 

 

Ärende nr 13: Tillgänglighetsåtgärder på parkvägar och 

lekplatser 

Rådet påtalar att det är viktigt att hänsyn tas till alla grupper med 

funktionsnedsättning. 

Ärende nr 14: Reinvestering i belagda parkvägar och trappor 

Rådet påtalar att det är viktigt att hänsyn tas till alla grupper med 

funktionsnedsättning. 

 

Ärende nr 15: Upprustning av parkleken Nybygget i Gubbängen 

Rådet påtalar att det är viktigt att hänsyn tas till alla grupper med 

funktionsnedsättning. 

 

Ärende nr 16: Nya byggnader i parklekarna Fagerlid i 

Hökarängen och Nybygget i Gubbängen 

Rådet påtalar att det är viktigt att hänsyn tas till alla grupper med 

funktionsnedsättning. 

 

Ärende nr 17: Patientsäkerhetsberättelser 2015 för särskilda 

boenden i kommunal regi och på entreprenad 

Rådet hade inga synpunkter. 
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Ärende nr 19: Den fortsatta driften av Farsta strands och 

Sköndals gruppbostäder samt daglig verksamhet 

Rådet fick en muntlig dragning av avdelningschefen. 

Rådet ställer sig positiva till förvaltningens förslag. 

 

Ärende nr 23: Detaljplan för Gubbängsfältet 

Rådet förutsätter att Gubbängsfältet skall göras tillgängligt även 

för personer med funktionsnedsättning. 

Rådet poängterar och hoppas att caféet som planeras kommer att 

vara öppet även för allmänheten 

 

Ärende nr 24: Idrott, kultur och mångfald- barn och ungdom 

Rådet är positivt inställda till att det satsas på barn och ungdom. 

 

Ärende nr 25: Handlingsplan för att förbättra arbetssituationen 

för socialsekreterare och biståndshandläggare 

Rådet är bekymrade över arbetssituationen för ovanstående, det 

är en viktig grupp samt positiva till att de får stöd. 

 

Ärende nr 26: Funktionshinderinspektörernas årsrapport 2015 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 29: Utvecklings- och näringslivsrådets sammanträde 

den 7 mars 2016 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

§ 7 Mötet med Atrium och trafikkontoret 

Rådet upplevde att det var ett bra möte och att både trafikkontoret 

och Atrium lyssnade på synpunkterna från båda råden.  

Bilaga 2. 

 

§ 8 Information från förvaltningen 

 

Balanslistan uppdaterades, Bilaga 3. 

 

§ 9 Rapporter 

Ingen rapport denna gång. 
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§ 10 Övriga frågor 

När rådet har två gäster till sammanträdena ska förmötet börja 

13.45 eller 14.00 för att hinna med. 

Förvaltningen har äskat tillgänglighetspengar och bland annat fått 

400,000 kronor till ledräcken. Rådet ska göra en inventering i 

Farsta med omnejd för att se om det behövs nya räcken 

någonstans. 

 

 

§ 11 Nästa möte 

Rådets nästa sammanträde hålls måndag 9 maj 2016. 

 

 

§ 12 Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. 

 


